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Beste Beleggers service,
Ik heb opties op ASMI, welke 
plotseling zijn aangepast. Ik 

begreep dat de aanpassing een gevolg is van 
het uitkeren van een speciaal dividend, maar 
de verandering voor optiebeleggers is mij 
niet helemaal duidelijk. Kunt u dat uitleggen?
Met vriendelijke groet,
Jill Vermeer

Geachte mevrouw 
Vermeer,
Het gaat bij ASMI niet om een 

regulier dividend, maar om een speciaal 
dividend. Dit laatste dividend is niet in de 
opties ‘ingeprijsd’. Een aanpassing is dan 
nodig om ervoor te zorgen dat voor houders 
of schrijvers van callopties of putopties geen 
economisch voor- of nadeel optreedt.

Beursuitbater Euronext heeft de 
optieseries volgens de zogeheten 
ratiomethode aangepast. Hierbij zijn de 

Geachte redactie,
Ben een paar maanden lid van de 
VEB en kijk elke maand uit naar 

Effect. Als twintiger is het enorm leerzaam om 
de desbetreffende materie te lezen en ook zo 
nu en dan toe te passen. Vanwege COVID-19 
hebben veel bedrijven geen of minder dividend 
uitgekeerd. Het volgende viel mij op. 

Op jullie website geven jullie, op de pagina 
van de dividendkalender, aan wanneer een 
bedrijf dividend uitbetaalt. Als ik kijk bij Van 
Lanschot is dit 1,45 euro. Echter, in Effect staat 
1,20 euro.

Ook staat er op jullie dividendsite een streep 
door Van Lanschot uitkering en ik neem aan dat 
het dividend niet wordt uitbetaald. Echter, in 
Effect 6 staat nog wel de 1,20 euro, terwijl dit 0 
euro moet zijn toch? Als Van Lanschot heeft 
aangegeven geen dividend te hebben betaald, 
kunnen ze toch geen 1,20 betalen in 2020?

Ben erg benieuwd naar jullie reactie over dit 
onderwerp. Alvast bedankt voor het reageren 
op deze mail.  
Met vriendelijke groet,
Melle Reiff

slotkoers van het aandeel de handelsdag 
voor de ex-dividenddatum en de hoogte van 
het (speciale) dividend bepalend. 

In dit geval gaat het om een slotkoers van 
104,60 euro per aandeel ASMI en speciaal 
dividend van 1,50 euro per aandeel. De 
berekende ratio bedraagt afgerond 0,98559.

Deze ratio bepaalt vervolgens de nieuwe 
uitoefenprijzen en contractgrootte van de 
optieseries. De uitoefenprijs van de oude 
optieserie vermenigvuldigen met de ratio 
levert de nieuwe uitoefenprijs op. Daarnaast 
wordt de contractgrootte gedeeld door de 
ratio. 

Er is dan nog wel een verrekening nodig. 
Dat komt omdat de nieuwe contractgrootte 
niet op precies 100 (als standaard 
contractgrootte) uitkomt. De nieuwe 
contractgrootte is in dit geval omlaag 
afgerond en voor dat verschil heeft een 
geldelijke verrekening plaatsgevonden via 
een zogeheten equalisation payment. 

Geachte heer Reiff,
Uw verwarring is begrijpelijk; het zit 
als volgt. De betaling van 1,45 euro 

is, ingegeven door de toezichthouders, 
inderdaad niet doorgegaan. Vandaar dat er in 
de dividendkalender op de VEB-website een 
streep doorheen is gezet. 

Recentelijk heeft het bestuur van Van 
Lanschot Kempen wel aangegeven dat het 
plan is om na 1 oktober 2020 gewoon over te 
gaan tot uitkering van dividend. Tot die datum 
is de sterke aanbeveling van de ECB en DNB 
aan banken van kracht om geen winst uit te 
keren.

Het doorgestreepte bedrag is weer anders 
dan de 1,20 euro die u noemt. Die staat in de 
rubriek ‘Kerncijfers’, achterin in Effect. Het gaat 
hier om een gemiddelde taxatie voor dit jaar 
en komt van dataleverancier Bloomberg. Die 
betaling van dat dividend zou dan 
plaatsvinden in 2021 als dividend over het jaar 
2020. Het is uiteraard onmogelijk om nu al te 
zeggen hoe hoog dat bedrag uiteindelijk zal 
zijn, dus die taxatie kan nog worden 
aangepast. 

Geachte heer, mevrouw,
Wat is de mening van de VEB over 
het bericht dat Unilever haar Legal 

structure gaat veranderen, wat is de impact 
daarvan voor (particuliere) aandeelhouders 
en wat is verstandig te doen in dezen als 
(particuliere) aandeelhouder?
Alvast bedankt.
Met vriendelijke groet,
Risco van den Andel

Geachte heer Van den Andel,
De VEB heeft in de media kritische 
kanttekeningen geplaatst bij het feit dat 
Unilever op papier volledig Brits wordt en 
het hoofdkantoor naar Londen gaat. Ten 
eerste is het een opvallende draai. Twee jaar 
geleden was het voornemen nog om voor 
Nederland te kiezen. Dat werd toen verkocht 
door te verwijzen naar het grotere belang 
van de NV-aandelen in de Unilever-groep en 
de hogere liquiditeit in de NV-aandelen. 
Dit argument werd destijds al niet heel 
geloofwaardig gevonden, maar nu zwijgt 
Unilever hierover. Het laat zien hoe slecht 
Unilever destijds het sentiment onder 
beleggers heeft voorvoeld. 

Voor Nederlandse beleggers is het 
belangrijker dat Unilever genoteerd blijft aan 
de Nederlandse beurs, want handel in het 
aandeel via de Britse beurs brengt extra 
kosten met zich mee. Unilever zegt dat er niets 
verandert voor continentale beleggers, daar 
wil de VEB het concern graag aan houden!
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